
Izvještajna godišnja skupština naše udruge održana je 6.prosinca 2013. 

Uoči održavanja skupštine u 17oo sati upaljene su svijeće u znak sjećanja na naše poginule 
suborce u Parku Domovinske zahvalnosti. Skupština je započela s radom u 18,3o u 
Vatrogasnom domu u Galgovu kojoj je bilo prisutno 50 članova. 

    
Verifikaciono povjerenstvo na čelu sa Marijanom Habljakom prikuplja potpise odazvanih članova na skupštinu.                      Gradska garda 

 Skupštinu je vodio izabrani predsjedavajući Stjepan Črnjak. U radnom predsjedništvu su bili 
i Boris Mihočinec ,te Josip Mahović. Zapisnik je vodio Josip Telišman. 

Radno predsjedništvo i zapisničar 

Izvještaj o radu Upravnog odbora pročitao je Josip Telišman ( u prilogu), dok je izvještaj 
Nadzornog odbora sa zaključcima iznio Josip Mahović. 



 

Financijsko izviješće o poslovanju Udruge u 2013.g. predočio je predsjednik financijskog 
odbora Franjo Bašić. Rasprava o izviješćima bila je vrlo konstruktivna sa niz dobrih 
prijedloga u želji da se rad udruge uspješno nastavi i u 2014.godini.Iz izrečenog je bilo jasno 
da su nazočni zadovoljni sa uspješnim radom vodstva udruge u protekloj 2013.g.                   
U raspravi o izviješćima uključio se član skupštine Josip Pavlić. Pohvalno se izrazio za 
aktivnosti koje je udruga poduzimala u doškolovanju nezaposlenih branitelja. Smatra 
velikim uspjehom što se šest branitelja koji su završili prekvalifikaciju-doškolovanjem 
uspjelo zaposliti.                                                                                                                               
Izviješća o radu i poslovanju usvojena su jednoglasno. 

glasanje  



Prilikom obraćanja gostiju skupštini tople riječi udruzi iznijela je gđa Ksenija Jaklenec ispred 
Matice Hrvatske Samobor. Nazočnima se obratio i naš počasni član inače ratni zapovjednik 
OG Posavina general Rudi Stipčić. Osim što se pohvalno izrazio o radu udruge, iznio je i niz 
dobrih prijedloga vezano među ostalim i za naš projekt  kojeg razvijamo za buduću Spomen 
sobu u bivšoj samoborskoj vojarni „Taborec“.Njegov prijedlog da se u Spomen sobi predvidi 
mjesto za dokumentaciju vezanu za operativnu grupu Posavina naišao je na opće 
odobravanje nazočnih. 

general Rudi Stipčić 

Ispred časničkog zbora obratio se i naš počasni član stožerni brigadir Rozario Rozga. 
Naglasio je uspješnost suradnje naših udruga u dosadašnjem radu, pozvavši da tako 
nastavimo i dalje. 

stožerni brigadir Rozario Rozga 



U ime gradonačelnika grada Samobora skupštini se obratio naš član UO-a Dragutin Kušić 
koji nam je zaželio uspješan rad. Naglasio je da je rad i angažman naše udruge u gradu 
cijenjen kao veoma uspješan. Realizacija projekta Spomen sobe ove godine je iz razloga 
recesije malo zapela, no ta se aktivnost nastavlja u 2014.g.Gradske službe su dobile zadatak 
u traženju financijskih rješenja u proračunu za nastavak realizacije u idućoj godini. Također 
je naglasio da je naša udruga po broju članova među najbrojnijima u gradu Samoboru. 
Izrazio je želju  da se i ostali pripadnici brigade uključe u rad u budućem periodu. 

Tajnik Gradskog vijeća Dragutin Kušić 

O potrebi braniteljske populacije za zbrinjavanje potrebitih u državnoj ustanovi kao što je 
„Dom za ratne veterane Zagrebačke županije“ upozorio je Adolf Paar. Aktivnost je 
pokrenuta sa nivoa Ministarstva branitelja, koje smatra neophodnim da svaka županija 
treba brinuti o braniteljima narušenog zdravlja o kojima se nema tko brinuti. Podržali smo 
tu inicijativu, te pismom podrške prikupili 28 potpisa župana, gradonačelnika i načelnika 
općina Zagrebačke županije. Predlagali smo lokaciju u objektu pogranične policije u Bregani 
koja će biti ispražnjena odlaskom iz bivšeg vojnog objekta ulaskom RH u šengenski 
sporazum. Od našeg članstva prema podacima Centra za socijalnu skrb u Samoboru 
evidentirano je 12 naših suboraca koji bi trebali imati prioritet u smještaju u takvom domu. 
Čak smo kandidirali u Ministarstvu branitelja za sredstva izrade potrebite Studije 
ekonomske opravdanosti ulaganja u adaptaciju objekta u državnom vlasništvu u Bregani. Na 
žalost u sistem financiranja uspjeli su se ukrcati gradovi Petrinja i Pakrac, a naša inicijativa 
podrške nije podržana. 



  
Sudionici izvještajne Skupštine Udruge u Vatrogasnom domu u Galgovu!  

Skupština je sa radom završila u 20oo sati, nakon čega smo nastavili druženje u vrlo 
ugodnom okruženju. 

Koristimo priliku da se zahvalimo DVD Galgovo koje nam je odobrilo korištenje njihovih 
prostorija  u kojima smo se ugodno osjećali. 


